
PROTOKÓŁ NR 165/22 

POSIEDZENIA ZARZĄDU POWIATU WŁOSZCZOWSKIEGO  

w dniu 7 lutego 2022 r. 

 

W posiedzeniu uczestniczyło trzech członków Zarządu (lista obecności w załączeniu) 

Dariusz Czechowski - Przewodniczący Zarządu, 

Łukasz Karpiński -  Wicestarosta, 

Rafał Pacanowski - Członek Zarządu. 

 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięła Agnieszka Górska - Skarbnik Powiatu. 

 

Porządek posiedzenia: 

 

1. Zatwierdzenie porządku posiedzenia.  

2. Przyjęcie protokołu Nr 164/22 z dnia 31.01.2022r. 

3. Przyjęcie projektów uchwał Rady Powiatu w sprawach: 

1) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Włoszczowskiego na lata 2022-2036, 

2) zmian w budżecie Powiatu na 2022 rok. 

4. Opracowanie wniosku o zwołanie sesji Rady Powiatu Włoszczowskiego. 

5. Sprawy różne. 

 

Przebieg posiedzenia 

 

Posiedzeniu przewodniczył Dariusz Czechowski - Przewodniczący Zarządu. 

Ad.1.  

Pan Przewodniczący powitał wszystkich zebranych, przedstawił projekt porządku posiedzenia.  

Zarząd trzema głosami „za” zatwierdził porządek posiedzenia. 

Ad.2. 

Zarząd trzema głosami „za” przyjął protokół Nr 164/22 z dnia 31.01.2022 r. 

Ad.3.1. 

Zarząd trzema głosami „za” przyjął projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie zmian  

w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Włoszczowskiego na lata 2022-2036, celem 

przekazania pod obrady Rady. 

Ad.3.2. 

Zarząd trzema głosami „za” przyjął projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie zmian  

w budżecie Powiatu na 2022 rok, celem przekazania pod obrady Rady. 

Ad.4 

Zarząd jednogłośnie przyjął wniosek do Przewodniczącego Rady Powiatu Włoszczowskiego  

o zwołanie sesji Rady Powiatu. Przedmiotem sesji będą zmiany w budżecie Powiatu  

na 2022 rok oraz zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Włoszczowskiego na 

lata 2022-2036. Powiat Włoszczowski zamierza pozyskać dodatkowe środki z rezerwy 

subwencji ogólnej na nowe zadanie pn. „Przebudowa drogi powiatowej Nr 0401T na odcinku 

Biadaszek-Włoszczowa”. Termin złożenia wniosku o dofinansowanie upływa z dniem 

11.02.2022 r. W celu złożenia ww. wniosku konieczne jest zapewnienie w budżecie Powiatu 

finansowania tej inwestycji.  

Ad.5. 

Nie podejmowano żadnych spraw. 

 

Na tym zakończono posiedzenie, które trwało w godz. 1100-1110. 

 

Protokolant:                                                                                Przewodniczący Zarządu: 

 

 

Iwona Szafrańska                                      Dariusz Czechowski  

 


